
 

 

Referat fra elevrådsmøde  
Tidspunkt: tirsdag den 5/11-24 kl. 9.00-9.45 

Fraværende: de fraværende var repræsenteret af suppleanter   

Referent: LSA 

 

1) Nyt fra bestyrelsen v. formændene 

Lærerne skal gøres mere opmærksomme på hjælpemidler (fx NOTA og AppWriter) til bl.a. 
ordblinde elever.  – lærerne skal gøres mere opmærksomme på, hvordan de kan bruges. 

Positiv tilbagemelding på sciencedagen med ”Til vands, til lands og i luften”. 

 

2) Nyt fra afdelingerne 

Inter nyt fra afdelingerne.  

Der er endnu ikke aftalt rammer med klasselærerne for, hvordan 
elevrådsrepræsentanterne kan informere deres klasse om elevrådets arbejde samt få 
feedback fra og forslag til emner på elevrådsmøderne.  

Martin, Jette og Louise vil komme med forslag til, hvordan disse rammer kan skabes, så 
der kommer mere fokus på elevrådets arbejde, og klasserne oplever medbestemmelse og 
føler sig hørt.   

  

3) Opsamling på punkter fra sidste møde: 

- Køkultur i kantinen - opleves der fortsat en forbedring? 

Der opleves lidt forbedringer, men det opleves stadig ofte, at nogle går ind foran og ikke 
holder køkulturen.  

Det opleves, at der er voksne dernede, så elever opfordres til at tage fat i dem. 

 

- Forslag til julehygge på elevrådsmødet i december (varighed 2 lektioner, da vi skal 
evaluere på elevrådsdagen med Thomas). 

Forslag: Film, pebernødder, slik, æbleskiver, julelege, brætspil, juleklip. 

Martin, Jette og Louise laver en plan med både evaluering af elevrådsdagen, kort udgave 
af elevrådsmøde og julehygge.  

  



 

 

4) Opfølgning v. Louise ang. venskabsklasser og aktiviteter samt 
støtte/kontaktpersoner 

Forslag til venskabsklasser og aktiviteter viderebragt til Jakob, som tager det med på 
koordinationsmøderne.  

Der er også snakket med Susanne Salling om muligheden for støtte-/kontaktpersoner, 
som enten kan gå gennem ressourcekorpset eller kobles sammen med 
venskabsklasserne.  

Vi hører nærmere.  

 

5) Ønsker til: 

1. Udefaciliteter for mellemtrin: 

Klatrestativ ligesom på udskolingens fællesområde. 

Klatrevæg. 

Rutsjebane evt. i den ene side af trappen på vej ned til skydekælderen. 

Trampolin/hoppepude. 

Gynger, fx en redegynge. 

Karrusel ligesom den uden for fysik og i indskolingen. 

Fitness-opgradering ved multibanen. 

Træhus i et eller flere af træerne. 

Svævebane evt. ved siden af bålhytten. 

Teqball (bordtennisbord i beton til fodbolde). 

Parkourbane. 

Sandkasse. 

Fælleskasse med redskaber; fx sjippetov, bolde, sandlegetøj. 

 

2. Læringsmiljøet på skolen i det hele taget 

Mellemtrin:  

Huler i stedet for borde ved hovedindgangen. 

Eleverne skal huske at bruge fiskehusene i timerne – måske skal lærerne minde 
dem om, at det er en mulighed. 

  



 

 

Udskoling: 

Fiskehuse som på mellemtrinnet – både ovenpå og nedenunder (også på gangen 
ved 7.X, 8.Z, 8.X, 9.X, 7.C). 

Udekupéer til gruppearbejde udenfor om sommeren. 

Større udvalg af bøger og en mere indbydende og overskuelig præsentation af 
bøgerne. 

Rundvisning af bibliotekar, så eleverne opnår kendskab til bogudvalg samt 
placering. 

Sofaer, loungeområde. 

Skillevægge. 

Digitalt ud på gangen. 

 

Eleverne ønsker mulighed for at kunne være i fællesområderne i timerne, men 
personalet har grundet uro besluttet, at alle skal være i klasselokalerne i timerne. 
Hvis der igen skal være mulighed for at arbejde på gangen i frikvartererne, kan der 
være behov for klare retningslinjer for brug af fællesområdet samt forventninger til 
eleverne om, at de ikke ødelægger tingene, som det ofte sker pt.   

 

Udskolingen har også nogle ønsker og idéer til fællesområdet indenfor: 

Flere vandautomater (evt. bare 1-2 mere i den anden ende af udskolingens 
område). 

Mulighed for at købe snacks i udskolingens område i formiddagsfrikvarteret. Det 
kan fx være en vogn med et lille udvalg af frugt o.lign., som udskolingselever står 
for (efter et rul) i samarbejde med Ulla eller en tovholder fra udskolingen.  

Gynger udenfor.  

Flere brætspil – de nuværende er enten mangelfulde ift. brikker eller er ødelagte. 
Der kan evt. laves en rotation med de andre afdelinger på skolen, så der hele tiden 
er nye valgmuligheder af spil. Der kan evt. hentes spil ved NOMI’s genbrugslager i 
Holstebro? 

Oplåst for Wii og mulighed for brug af det i frikvarterer – evt. nyere spil. 

  

Der indkaldes til næste møde i kalenderen på AULA. Husk at referat og andre relevante 
informationer findes på elevrådets side på AULA, hvor alle klasselærere også er tilknyttet. 



 

 

Skriv på forsiden i gruppen eller til Martin, Jette eller Louise med forslag til dagsorden, 
spørgsmål o.lign.  
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